
PROTOKÓŁ NR 5/2020 

z  posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 odbytego w dniu 20 stycznia 2020 roku 
 

        W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście, 

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Zofia Winiarska- Przewodnicząca Komisji. 

 

Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego. 

4. Rozpatrzenie wniosku o podjęcie uchwały w sprawie zakazu budowania 

nadajników sieci telefonii komórkowej 5G na terenie powiatu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 15:00 dokonała Pani Zofia Winiarska- 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Ad. 2 Realizując przyjęty porządek obrad przystąpiono do punktu obejmującego 

przyjęcie porządku obrad. Do propozycji porządku obrad uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad w kształcie zaproponowanym przez Przewodniczącą Komisji przyjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad.3 Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do realizacji punktu 

obejmującego rozpatrzenie petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego. 

 

Pani Renata Sutor petycją w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego z dnia 06.12.2019 r. wniosła o zmianę przepisów prawa 

miejscowego dotyczącą utworzenia miejsc z możliwością bezpłatnego parkowania 

oraz o poparcie w formie uchwały skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski 

petycji dotyczącej dokonania pełnej Intronizacji Jezusa Chrystusa na Króla Polski. 

Nadmienić należy, iż w powiecie rawskim miejsca publiczne służące jako parkingi są 

bezpłatne, w związku z czym nie ma konieczności wyodrębniania i zaznaczania 

konkretnych terenów na te cele. Ponadto Intronizacja Jezusa Chrystusa na Króla 

Polski jest działaniem nienależącym do kompetencji samorządu powiatowego, w 
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związku z czym, biorąc pod uwagę powyższe, nie ma podstaw do uwzględnienia 

wniosków zawartych w petycji. 

Mając na uwadze powyższe Komisja jednogłośnie nie uwzględniła wniosków 

zawartych w petycji. 

 

Ad. 4 Kolejny punkt porządku obrad dotyczył rozpatrzenia wniosku o podjęcie 

uchwały w sprawie zakazu budowania nadajników sieci telefonii komórkowej 5G na 

terenie powiatu. 

Pan Tomasz Walas wnioskiem z dnia 08.01.2020 r. wniósł o podjęcie uchwały 

w sprawie zakazu budowania nadajników sieci telefonii komórkowej 5G na terenie 

powiatu. 

Nadmienić należy, iż przedmiotowy zakaz musiałby zostać wprowadzony do 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, co nie jest zadaniem powiatu. 

 Mając na uwadze powyższe Komisja jednogłośnie nie uwzględniła 

przedmiotowego wniosku. 

 

Ad. 5 W sprawach różnych głosów nie było. 
 

 

Ad.6 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Pani Zofia Winiarska o godz. 16.00 

dokonała zamknięcia posiedzenia komisji. 

 

W załączeniu: 

- załączniki wymienione w treści protokołu. 
Sporządziła: Patrycja Wróblewska-Firek 

 

         Przewodnicząca Komisji: 


